

## ការជូនដំណឹង និងការស្វែងរកទំនួលខុសត្រូវ Notice and Finding of Responsibility

ការជូនដំណឹង និងការស្វែងរកទំនួលខុសត្រូវ (NFR) នេះគឺកំពុងត្រូវបានធ្វើជាការជូនដំណឹងដំបូងរបស់អ្នក ឬដោយសារតែចំនួនការចូលរួមរបស់អ្នក ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរតាំងពី NFR ត្រូវបានធ្វើចេញចុងក្រោយ។ វាគឺជាកម្មវិធីរដ្ឋាភិបាលដែលអ្នកមានទំនួលខុសត្រូវបង់ថ្លៃណែនាំថែទាំរបស់អ្នកដែលបានកំណត់ ដោយក្រសួងសេវាសង្គម និងសុខាភិបាល (DSHS)។ មើល RCW 43.20B.430, 43.20B.435 និង WAC 388-835-0940។ ចាំថាការចូលរួមគឺជាការថែទាំកម្រិតខ្ពស់របស់អ្នកនូវថ្លៃថែទាំ គាំទ្រ និងព្យាបាលនៅ RHC។ អ្នកត្រូវបានតម្រូវឱ្យបង់ការចូលរួមរបស់អ្នក ជារៀងរាល់ខែ។ អ្នកនឹងទទួលបានសេចក្តីថ្លែងចេញវិកលប្រក្រតីខ្ពស់ជាមួយស្រោមសំបុត្រគ្រួសារប្រចាំថ្ងៃ និងគូប៉ុង។ គូប៉ុងត្រូវការដាក់រួមជាមួយ ការទូទាត់របស់អ្នក។

ការិយាល័យសេវាសហគមន៍ DSHS (CSO) គណនាការចូលរួមរបស់អ្នកយោងតាម WAC 388-513-1380 ហើយចំនួននេះត្រូវបានដាក់រួមនៅក្នុងលិខិតនេះ។ CSO កំណត់ថ្លៃចូលរួមរបស់អ្នកដែលកើតឡើងពីការពិនិត្យធនធានហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក។

### ហេតុអ្វីមានការផ្លាស់ប្តូរ?

ចំនួនចូលរួមរបស់អ្នកផ្លាស់ប្តូរ នៅពេលចំណូល និងចំណាយរបស់អ្នកផ្លាស់ប្តូរ។ CSO គណនាការចូលរួមថ្មីរបស់អ្នកដែលកើតឡើងពីការពិនិត្យធនធានហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក ហើយជូនដំណឹងអំពីការផ្លាស់ប្តូររបស់អ្នកក្នុងការចូលរួម។

### ចុះបើខ្ញុំមិនយល់ព្រមជាមួយ NFR នេះ?

ប្រសិនបើអ្នកមិនយល់ព្រម ឬមានសំណួរ អ្នកអាចទូរស័ព្ទទៅមណ្ឌលសេវាអតិថិជន CSO ដោយឥតគិតថ្លៃ តាមលេខ 1-877-501-2233 ដើម្បីពិនិត្យគណនីរបស់អ្នកឡើងវិញ។

ប្រសិនបើអ្នកនៅតែមិនយល់ព្រម ហើយចង់ដាក់បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លើការជូនដំណឹងនេះ អ្នកអាចស្នើសុំសវនាការរដ្ឋបាលក្នុងពេល ៣០ ថ្ងៃ នៃការទទួលបាន ការជូនដំណឹងនេះ។ សំណើរបស់អ្នកត្រូវតែសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ និងបានផ្ញើតាមប្រៃសណីយ៍ត្រួតពិនិត្យជាមួយច្បាប់ចម្លងមួយនៃលិខិតនេះទៅ ការិយាល័យរដ្ឋបាលខាងក្រោម៖

ATTN: Office of Administrative Hearing (OAH)  
PO Box 42489  
Olympia, WA 98504-2489

អ្នកនឹងត្រូវបានជូនដំណឹងតាមសំបុត្រ ពិគោល និងកន្លែងដាក់ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍សម្រាប់សវនាការ។ ចៅក្រមច្បាប់រដ្ឋបាលនឹងស្តាប់ករណីរបស់អ្នក ហើយធ្វើការសម្រេចចិត្តលើកិច្ចការដែលអ្នកបង្ហាញ។

### ចុះបើខ្ញុំបរាជ័យក្នុងការបង់ប្រាក់?

ប្រសិនបើអ្នកបរាជ័យក្នុងការបង់បំណុលនេះ ក្រសួងនឹងអាចចាត់វិធានការបន្ថែមដោយដាក់សិទ្ធិយាត់ទុកលើទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នក ដោយរឹបអូសមូលធន របស់អ្នក ដែលរួមទាំង តែមិនកម្រិតដល់គណនីធនាគារ និង/ឬប្រាក់ឈ្នួលបន្ថែមរបស់អ្នកឡើយ។ យើងក៏អាចស្នើឱ្យតុលាការ ឬរដ្ឋបាលសន្តិសុខសង្គម ឬប្រភពចំណូលផ្សេងទៀតចាត់តាំងកន្លែងដែលអ្នកកំពុងរស់នៅជាអ្នកទទួលប្រាក់ផងដែរ។ ក្រសួងគឺមិននៅក្រោមភាពព្រួយបារម្ភក្នុងការជូនដំណឹងអំពី ចំណាត់ការបន្ថែមណាមួយឡើយ។